Chiffon Series—Fun 雪芳蛋糕系列—創意







Hiroshi's signature roll cakes are available in many other flavors. For seasonal flavors, please visit our Instagram @hiroshii theone or our website. 宏Hiroshi全人手新鲜製造的招牌卷電一直廣受歡迎。 更多季節限定回味・請留意我們的Instagram @hiroshii theone或網站。

Danny's Choice Danny之選



Chiffon Series—Basic 雪芳蛋糕系列—經典



Other flavors: Hojicha, Earl Grey 可選味道包括: 焙茶、伯爵茶

How to Order 訂購方法

Message us on Instagram: 請於Instagram與我們聯絡:



TIINOOTII_TTIEO

Or call : 2737 2665

Cake Ordering Terms and Conditions 條款及細則

Please note that the preparation time for different types of cakes varies. Reserve enough time for placing order. 每款蛋糕的製作時間不同,請預留充足時間訂購。

Please place your order minimum of 2 days before pick up date. Daily cut off time for cake ordering is 4:30pm.
Orders made afterwards would be considered as orders made on the following day.

蛋糕需於最少2天前預訂。蛋糕訂購的截單時間為每日下午4:30。
如訂購時間為下午4:30後,則視作翌日的訂單處理。

Cancellation, change or refund is not allowed once an order is confirmed. 訂單一經接納,客人恕不可取消、更改及不設退款。

The order would be voided if the customer cannot pick up on the designated date. No refund will be made. 客人須於指定日期內提取蛋糕,否則將作自動放棄論而所繳付之金額將不獲退還。

Each cake is freshly prepared, therefore we ask for your cooperation in supporting the bottom of the cake with care after pickup. Please understand that we are not responsible for damages after pickup.

每一個蛋糕均是新鲜製作,我們希望蛋糕以最佳狀態送到每位客人手上。因此,我們請領取蛋糕的客人 小心承托蛋糕盒。蛋糕於領取後如有任何損毀,宏Hiroshi恕不負責。

Photos and product information are for reference only – all cakes are handmade and may have slight variation.

Please refer to the actual product.

商品圖片及簡介僅供參考、蛋糕全由人手製造、每個都會有所不同、請以實物為準。

Personal data collected during ordering will only be used for the purpose of processing your purchase orders. 訂購時所收集之個人資料只用作處理及跟進事宜。

Delivery may be delayed if a typhoon signal No.8 or above is hoisted or a black rainstorm warning is in effect. In this case, we will contact you by phone or Instagram for alternative arrangements.

如遇上8號或以上的颱風信號或黑色暴雨警告生效時,交貨時間可能會延誤。在這種情況下,

我們將透過電話或Instagram與客人聯絡。

In case of disputes, Hiroshi reserves the right of all final decisions.
如對本文之內容或解釋有任何爭議、糾紛或突發事件,宏Hiroshi保留最終決定權。



Store Location 餐廳位置

Shop 502, 5/F, The ONE, 100 Nathan Road, Tsim Sha Tsui, Hong Kong 尖沙咀彌敦道100號 The ONE 5樓502號舖



